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Jesteśmy liderem produkcji 
żywności w naszym kraju za-
trudniającym łącznie ponad 
10.000 pracowników. Co-
dziennie z zakładów Animex 
Foods na stoły konsumentów 
w kraju i zagranicą trafiają zna-
czące ilości mięsa i jego prze-
tworów. Centralnym punktem 
na naszej mapie jest Kutno, i to 
zarówno dosłownie, w związku 
położeniem geograficznym, jak 
i w przenośni, biorąc pod uwa-
gę koncentrację naszych dzia-
łań i wysiłków, właśnie na tym 
miejscu. W samej strefie prze-
mysłowej Kutna posiadamy 3 
nowoczesne zakłady produkcji, 

konfekcjonowania i przetwór-
stwa mięsa, a w nieodległych 
Korytach ulokowany został 
nasz ostatni projekt – najno-
wocześniejszych zakład dro-
biarski w Polsce i Europie, któ-
ry rozpoczął swoją produkcję 
we wrześniu ubiegłego roku.

Postawienie na Kutno z oczy-
wistych względów rodzi w nas 
wielką odpowiedzialność wo-
bec pracowników i ludzi za-
mieszkujących to prężne mia-
sto i jego okolice. Czujemy się 
integralną częścią krajobrazu 
gospodarczego i społecznego 
Kutna oraz jego pełnoprawnym 
mieszkańcem. Ma to kolosalne 

znacznie szczególnie teraz, w 
dobie zagrożenia związanego 
z rozprzestrzenianiem się ko-
ronawirusa, gdzie zagwaran-
towanie jak najlepszej ochrony 
zdrowia naszej załodze wyma-
ga pogodzenia z koniecznością 
zapewniania płynności dostaw 
produkowanej żywności, która 
trafia do milionów obywate-
li zmagających się z trudami 
funkcjonowania w czasie pan-
demii.

W fabrykach oraz biurach 
wchodzących w skład Animex 
Foods wdrożyliśmy i stale ak-
tualizujemy nadzwyczajne pro-
cedury postępowania na czas 

zagrożenia epidemicznego. 
Celem zaimplementowanych 
działań jest poprawa bezpie-
czeństwa wśród pracowników 
oraz osób z zewnątrz, niezbęd-
nych dla zachowania ciągłości 
produkcji. Dodatkowo zrezy-
gnowaliśmy całkowicie z wi-
zyt partnerów biznesowymi i 
klientów w naszych zakładach. 
Wewnętrzne systemy kontroli 
są regularnie weryfikowane i 
zachowują spójność z wytycz-
nymi władz centralnych oraz 
jednostek oddelegowanych do 
walki z wirusem SARS-CoV-2. 
Hołdujemy zasadzie jedności i 
wspólnego dążenia do zmini-
malizowania ryzyka wywołane-
go koronawirusem.

Niestety, ten trudny dla nas 
czas, obfituje w wysyp plotek 
i nieprawdziwych informacji. 
Tym razem samozwańczy li-
derzy opinii oraz anonimowi 
informatorzy mają dodatkowy 
oręż jakim jest nieskrępowana 
i niczym nieograniczona moż-
liwość szerzenia fake newsów 
w mediach społecznościowych. 
Rozsiewanie niepokoju potę-
guje strach i zaniepokojenie 
wśród często zdezorientowa-

nych przedstawicieli lokalnych 
społeczności. Apelujemy zatem 
o skupienie się na wspólnym 
przezwyciężaniu trudności. Za-
chowajmy spokój i zdrowy roz-
sadek, nie dajmy się ponieść 
emocjom.

 Pragniemy zapewnić naszych 
pracowników, jak również 
wszystkich mieszkańców Kut-
na oraz okolic, że niezmiennie 
dokładamy wszelkich starań, 
aby zwiększać  nasze bezpie-
czeństwo. Nikt nie jest w stanie 
całkowicie ustrzec nas przed 
koronawirusem, ale możemy 
podjąć starania, by się przed 
nim uchronić. Jesteśmy i pozo-
staniemy częścią kutnowskiej 
Rodziny. Z takim założeniem 
wybraliśmy to miejsce na prze-
strzeń naszych kluczowych 
aktywności biznesowych oraz 
społecznych. Bądźmy razem w 
tym trudnym dla nas wszyst-
kich czasie.

Łukasz Dominiak 
Rzecznik Prasowy Animex

Żyjemy w trudnych czasach. Zapewne nie unikniemy dalszego rozprzestrze-
nia się koronawirusa, ale możemy, najlepiej jak to potrafimy, przygotować 
się na różne scenariusze aby zminimalizować zagrożenie. Animex w Kutnie i 
w Korytach gm. Daszyna to 4 zakłady produkcyjne realizujące podstawowe 
potrzeby żywieniowe rodaków oraz konsumentów na całym świecie. Zdaje-
my sobie sprawę z odpowiedzialności i zobowiązań jakie na nas ciążą. Dlate-
go wdrożyliśmy i stale uaktualniamy wewnętrzne procedury, których celem 
jest organiczenie ryzyka związanego z wirusem SARS-CoV-2. Nadrzędny cel 
to bezpieczeństwo naszych pracowników oraz kontrahentów, a także za-
pewnienie ciągłości dostaw żywności obywatelom. Niestety ten wyjątkowy 
okres, to również wzmożona obecność w przestrzeni publicznych  plotek i 
nieprawdziwych informacji. Apelujemy zatem o zachowanie spokoju, nie ule-
ganiu emocjom i wspólną walkę nad ograniczeniem skutków pandemii.

Animex w czasie koronawirusa:Animex w czasie koronawirusa:
Zachowajmy spokój i bądźmy przygotowaniZachowajmy spokój i bądźmy przygotowani

OGŁOSZENIE



www.PanoramaKutna.pl STRONA  3

REKLAMA

Mieszkańcy okolic Woj-
ska Polskiego po zmro-
ku boją się wychodzić 
z domu. Wszystko za 
sprawą ciemności pa-
nujących w okolicy 
i zbierającej się tam 
młodzieży, która ma 
zachowywać się agre-
sywnie. Kutnianie na-
pisali w tej sprawie 
petycję do prezydenta, 
interwencję podjęli też 
radni.

– Brak oświetlenia przy bloku 
Wojska Polskiego 6 jest szcze-

gólnie uciążliwy dla nas miesz-
kańców wieczorami, zwłaszcza 
w sezonie zimowym, gdy dzień 
jest krótszy. Chcieliśmy pod-
kreślić, że droga i parking przy 
ww. bloku nie jest oświetlona 
i zbiera się tam młodzież z ca-
łego miasta, zachowująca się 
agresywnie w stosunku, co do 
mieszkańców – napisali w pe-
tycji kutnianie.

Jak mówią, jest to bardzo 
specyficzne miejsce ze wzglę-
du na brak oświetlenia. Lampa 
zamontowania na słupie ener-
getycznym oświetliłaby drogę 
i parking, rozwiązując problem 

z bezpieczeństwem w tej okoli-
cy.

Warto zauważyć, że w tym 
miejscu na szczycie bloku przy 
Wojska Polskiego 6 (od strony 
parku Traugutta) znajduje się 
kamera monitoringu miejskie-
go, jednak przez panujące tam 
ciemności jest niemalże bezu-
żyteczna.

Interwencja radnych 
Rędzikowskiego i Felniaka
W sprawie braku oświetlenia 

interweniowali również radni 
Tomasz Rędzikowski i Robert 
Feliniak.

– Mieszkańcy twierdzą, że 
po zapadnięciu zmroku na ty-
łach zlikwidowanego sklepu 
PSS Społem często zbierają się 
grupy wyrostków i wykorzy-
stując panujące tam ciemności 
zachowują się dość agresyw-
nie. Problem zaistniał z chwi-
lą definitywnego zamknięcia 
wspomnianego sklepu, co po-
skutkowało brakiem nocnego 
oświetlenia tego obiektu – na-
pisali do władz miasta T. Rę-
dzikowski i R. Feliniak.

Jak zapewnia Jacek Boczka-
ja, zastępca prezydenta Kut-
na, dokonana zostanie analiza 

możliwości doświetlenia tej 
okolicy.

– W odpowiedzi na interpe-
lację dotyczącą doświetlenia 
terenu między blokami miesz-
kalnymi przy ulicach Wojska 
Polskiego 6 a Barlickiego 24a 
informuję, że Wydział Zarzą-
dzania Drogami i Transportu 
dokona analizy możliwości 
wykonania doświetlenia na 
przedmiotowym terenie a Mia-
sto Kutno rozważy możliwość 
realizacji powyższego zadania 
jeszcze w 2020 roku – infor-
muje Jacek Boczkaja, zastępca 
prezydenta Kutna. ▪

"Po zmroku strach tamtędy przechodzić""Po zmroku strach tamtędy przechodzić"
Interweniują mieszkańcy i radniInterweniują mieszkańcy i radni

- Problem zaistniał z chwilą definitywnego 
zamknięcia sklepu, co poskutkowało brakiem 
nocnego oświetlenia tego obiektu - komentują radni.
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Tomasz Walczewski, 
przedstawiciel Zarzą-
du Powiatu Kutnow-
skiego nie zamierza 
odpuścić interneto-
wym hejterom, którzy 
na jego temat zamiesz-
czali w internecie 
skandaliczne komen-
tarze sugerujące m.in., 
że jest pedofilem. Do-
chodzenie w tej spra-
wie wszczęła kutnow-
ska prokuratura.

Jak mówi Tomasz Walczew-
ski, kilka tygodni temu na jed-
nym z portali internetowych 
pod artykułem opisującym 
powiatowe wydarzenia, po-
jawiły się skandaliczne wpisy 
dotyczące jego osoby.

– Zacząłem czytać komenta-
rze pod artykułem i nagle aż 
zdębiałem. Ktoś posługujący 
się moim imieniem i nazwi-
skiem umieścił wpis sugeru-

jący, że jestem pedofilem. To 
obrzydliwe i nie pozwolę, aby 
ktoś anonimowo szkalował w 
taki sposób moje dobre imię. 
Są pewne granice, które w 
tej sytuacji zostały bezdys-
kusyjnie przekroczone – po-
wiedział Panoramie Tomasz 
Walczewski.

Prokuratura na 
tropie hejtera

Przedstawiciel Zarządu Po-
wiatu Kutnowskiego postano-
wił wziąć sprawy w swoje ręce 
i zgłosił sprawę organom ści-
gania. Prokuratura Rejonowa 
w Kutnie wszczęła już docho-
dzenie w sprawie zamieszcze-
nia obraźliwego wpisu z arty-
kułu 216 § 2 kk, który mówi:

„Kto znieważa inną osobę 
za pomocą środków masowe-
go komunikowania, podlega 
grzywnie, karze ograniczenia 
wolności albo pozbawienia 
wolności do roku.”

Jak zapowiada Walczewski, 

swoim zachowaniem chce dać 
jasny sygnał: z jego strony nie 
ma zgody na hejt.

– Często pojawiają się różne 
komentarze w internecie, nie-
koniecznie pochlebne dane-
mu politykowi. O ile krytyka 
jest uzasadniona, to nie ma 
problemu. Gorzej, gdy ktoś 
pod płaszczykiem anonimo-
wości obraża czy w skanda-
liczny sposób chce zdyskre-
dytować drugą osobę. Nie 
pozwolę obrażać ani siebie, 
ani mojej rodziny. Nie ma z 
mojej strony zgody na hejt. 
Każda taka sytuacja będzie 
kończyła się kolejnym do-
niesieniem do prokuratury. 
Osoby, które w komentarzach 
dopuszczą się pomawiania 
mnie, będę również skarżył 
z art. 212, a zasądzone pie-
niądze będą przekazywane 
na fundację Wspieramy Kut-
nowską Medycynę – mówi 
stanowczo T. Walczewski. ▪

Walczewski walczyWalczewski walczy
z internetowymi hejteramiz internetowymi hejterami

- Nie pozwolę obrażać ani siebie, ani mojej 
rodziny. Nie ma z mojej strony zgody na hejt - 

mówi Tomasz Walczewski.

Prokuratura na tropie hejtera

REKLAMA



www.PanoramaKutna.pl STRONA  5

Sześć nowoczesnych, 
elektrycznych autobu-
sów trafiło ostatnio do 
Miejskiego Zakładu 
Komunikacji w Kutnie. 
Jak mówi Jacek Siko-
ra, prezes MZK, każdy 
z nich nosi imię ważnej 
postaci związanej z na-
szym miastem.

W zeszły wtorek do Kutna 
trafiły autobusy im. Tomasza 
Klepy – pierwszego burmi-
strza Kutna w II RP, Stanisła-
wa Pokrzywnickiego – twórcy 
anestozjologii polskiej oraz pi-
sarza Szaloma Asza. Z kolei w 
piątek do Miasta Róż dojecha-
ły pozostałe „elektryki”, któ-
re otrzymały imiona Andrze-
ja Zamoyskiego – kanclerza 

wielkiego koronnego, Czesła-
wa Śniecia – pilota dywizjonu 
3022 oraz Alfreda Vaedtke 
– założycie Fabryki Maszyn 
i Narzędzi Rolniczych "Kraj".

Dostarczenie 6 elektrycznych 
autobusów jest ostatnim ele-
mentem dużego projektu unij-
nego, który miasto realizowało 
na przestrzeni ostatnich lat. 

Dotychczas zmodernizowano 
bazę MZK oraz rozbudowano 
budynek dyspozytorni. Przy ul. 
3–go Maja wybudowano zato-
kę postojową, zamontowano 
50 nowych wiat przystanko-
wych oraz elektroniczne tabli-
ce informacyjne. Wprowadzo-
no także elektroniczny system 
wspomagania zarządzania całą 
siecią komunikacji miejskiej. ▪

Takich autobusów Takich autobusów 
w Kutnie jeszcze nie było!w Kutnie jeszcze nie było!

W zeszłym tygodniu do Kutna dotarło sześć 
nowoczesnych, elektrycznych autobusów.

Zniszczone przystanki, 
wywrócone kosze, a na-
wet pojemniki na odzież 
używaną – do takich ak-
tów wandalizmu doszło 
w ostatnim czasiew cen-
trum miasta. Radny Bar-
tosz Czechowski zwrócił 
się do władz miasta o 
rozważenie poszerzenia 
monitoringu miejskiego.

Jak się okazuje, na nowe 
kamery monitoringu nie ma 
jednak póki co liczyć.

– W sprawie zainstalowania 
monitoringu w obszarze ul. 
Wyszyńskiego i Jana Pawła 
II informuję, że w budżecie 
Straży Miejskiej na rok 2020 
nie zostały przewidziane 
środki na rozbudowę systemu 
monitoringu miejskiego, jed-
nak z uwagi na wagę proble-
mu, sprawa zostanie poddana 
analizie i następnie zostanie 
podjęta stosowna decyzja 
–  informuje Jacek Boczkaja, 
zastępca prezydenta Kutna. ▪

Nowych kamerNowych kamer
nie będzienie będzie

Tomasz Chróstny, pre-
zes UOKiK, podjął de-
cyzję o powołaniu ze-
społu, który przyjrzy się 
wzrostom cen żywno-
ści i produktów higie-
nicznych. Pracownicy 
UOKiK oraz Inspekcji 
Handlowej będą moni-
torować ceny w inter-
necie oraz w sklepach 
stacjonarnych.

Epidemia koronawirusa to 
trudny czas dla nas wszystkich. 
Niestety, niepokój społeczny 
wywołany fałszywymi infor-
macjami sprzyja też nieuczci-
wym działaniom przedsiębior-
ców. W efekcie wprowadzają 
oni w błąd, informując, że ich 
produkty chronią przed choro-
bą lub wielokrotnie zawyżają 
ceny.

– Docierają do nas sygnały 
o rażącym podwyższaniu cen 
niektórych produktów żyw-
nościowych i artykułów higie-
nicznych. Podjąłem decyzję 

o powołaniu specjalnego ze-
społu w urzędzie, który będzie 
monitorował ceny. Jeśli prak-
tyki zostaną potwierdzone, 
podejmiemy dalsze działania 
ograniczające tego typu nega-
tywne zachowania – mówi To-
masz Chróstny, prezes UOKiK.

W skład zespołu monitoru-
jącego ceny w sklepach inter-
netowych wejdą pracownicy 
UOKIK, zaś pracownicy In-
spekcji Handlowej skierowani 
zostali do monitorowania cen 
w sklepach, w tym sieciach 
handlowych.

Urząd nie wyklucza również 
interwencji z zakresu nieuczci-
wego wykorzystania przewagi 
kontraktowej w sektorze rol-
no-spożywczym w odniesie-
niu do małych i średnich firm, 
których umowy na dostawę 
produktów mogą nie być re-
spektowane.

– Działamy efektywnie, aby 
przeciwdziałać wprowadzaniu 
konsumentów w błąd i wyko-
rzystaniu ich przez nieuczci-

wych przedsiębiorców. Dzięki 
współpracy z Allegro, które 
wykazało się odpowiedzialną 
postawą, wyeliminowano po-
nad 50 tysięcy ofert produk-
tów mających rzekomo pomóc 
w walce z koronawirusem. 
Dostajemy również skargi na 
sprzedawanie podstawowych 
produktów na marżach naru-
szających zasady współżycia 
społecznego. Wiele osób pró-
buje wykorzystać obecną sy-
tuację biznesowo – nie może 
być jednak mowy o zarabianiu 
na strachu obywateli – dodaje 
Tomasz Chróstny.

UOKiK nie wyklucza zmian 
prawnych w przygotowywanej 
specustawie dającej uprawnie-
nia do egzekwowania i penali-
zowania sytuacji wykorzysty-
wania strachu przed chorobą 
do zawyżania cen produktów. 
Zakładamy jednak możliwość 
pojawienia się dodatkowych 
mechanizmów sankcyjnych 
względem przedsiębiorców 
nadużywających swobody 
ustalania cen.

Konsumencie, pamiętaj, że zawsze masz prawo do dar-
mowej pomocy prawnej oraz dostępu do bezpiecznych 
produktów. Jeśli zauważyłeś złamanie prawa, skorzystaj 
z darmowej porady prawnej.
Zadzwoń pod numer infolinii konsumenckiej 801 440 220 
lub 22 290 89 16. Możesz również wysłać e-mail na adres 
porady@dlakonsumentow.pl.

Ceny z kosmosu przez koronawirusa?Ceny z kosmosu przez koronawirusa?
Biorą się za nieuczciwych sprzedawcówBiorą się za nieuczciwych sprzedawców

Pracownicy UOKiK oraz Inspekcji 
Handlowej będą monitorować 
ceny w internecie oraz w sklepach 
stacjonarnych.

Wandale w centrum, ale
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W zeszłym tygodniu 
zapadły wyroki w bul-
wersującej sprawie 
skatowanego Damian-
ka spod Kutna. Do wię-
zienia trafić mają jego 
ojciec i matka. 43–letni 
Dariusz G. został ska-
zany na 8 lat, zaś 23–
letnia Martyna Z. ma 
spędzić w więzieniu 10 
miesięcy. Oba wyroki 
nie są prawomocne.

Jak mówił Krzysztof Ko-
pania, rzecznik prasowy Pro-
kuratury Okręgowej w Łodzi, 
mężczyzna usłyszał zarzuty 
usiłowania zabójstwa syna, 
znęcania się nad nim ze szcze-
gólnym okrucieństwem i spo-
wodowania u niego ciężkich 
obrażeń ciała skutkujących 
ciężkim kalectwem. Podczas 
przesłuchań w charakterze po-

dejrzanego nie przyznał się do 
popełnienia zarzucanych mu 
czynów i odmówił składania 
wyjaśnień.

Gehenna małego Damian-
ka światło dzienne ujrzała 
na początku kwietnia 2018. 
Wówczas do szpitala zgłosiła 

się Martyna Z. z dzieckiem i 
stwierdziła, że maleństwo źle 
się czuje.

– Personel medyczny zauwa-
żył na ciele chłopca obrażenia, 
które mogły wskazywać na 
stosowanie przemocy. Jego 
stan był ciężki i konieczne było 

przewiezienie go do specjali-
stycznej placówki medycznej 
w Łodzi, gdzie poddany został 
operacji. Z uwagi na charak-
ter obrażeń stwierdzonych u 
dziecka lekarze zawiadomili 
policję – relacjonował wów-
czas K. Kopania.

Rodzice zostali zatrzymani. 
W toku śledztwa ustalono, 
że Dariusz G. znęcał się nad 
dzieckiem od grudnia 2017 
roku. Szarpał chłopca za szy-
ję oraz tułów, uderzał ręką 
po plecach i potrząsał nim, w 
wyniku czego spowodował u 
dziecka obrażenia ciała w po-
staci sińców na szyi, drobnych 
wybroczyn krwawych na twa-
rzy i klatce piersiowej, a także 
obustronnych przewlekłych 
krwiaków podtwardówkowych 
wraz z obrzękiem mózgu. ▪

Zapadły wyroki w bulwersującej sprawie

Martyna Z., matka chłopczyka, 
miała wiedzieć o przemocy, 

ale nie reagowała.

Dariusz G. ma spędzić w więzieniu 8 lat. 
Wyrok nie jest jednak prawomocny.

Wojewódzka Stacja Ratownictwa 
Medycznego w Łodzi szuka kie-
rowców ambulansów transportu 
sanitarnego, ratowników medycz-
nych oraz sanitariuszy do pracy na 
terenie województwa łódzkiego.

Zgłoszeń należy dokonywać poprzez formu-
larz dostępny na stronie www.PanoramaKut-
na.pl po wpisaniu frazy PRACA WSRM. Po 
wypełnieniu formularza należy skontakować 
się z osobami odpowiedzialnymi za poszcze-
gólne rejony: Kutno: 533-532-274, Łódź: 
721-820-207, Łask: 721-820-244, Skiernie-
wice: 502-860-138  ▪

WSRM poszukujeWSRM poszukuje
kierowców i ratownikówkierowców i ratowników

RodziceRodzice
skatowanego Damiankaskatowanego Damianka

skazani!skazani!
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24 355 71 00, 24 355 71 03 - do godziny 15.30 
605 078 225 - nr tel całodobowy 
792 006 314 - nr tel do Zarządzania Kryzysowego 

42 251 62 36

OGŁOSZENIE
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Stan epidemiiStan epidemii

W związku z rozprze-
strzenianiem się korona-
wirusa rząd wprowadza 
nowe zasady bezpie-
czeństwa, w tym ogra-
niczenie w przemiesz-
czaniu się. Obowiązek 
pozostania w domu nie 
będzie dotyczył jednak 
dojazdu do pracy czy za-
łatwiania niezbędnych 
codziennych potrzeb ta-
kich jak zakup jedzenia, 
lekarstw czy opieki nad 
bliskimi. – Zależy nam 
na tym, aby Polacy nie 
narażali siebie i innych 
na zakażenie korona-
wirusem – komentuje 
premier Mateusz Mora-
wiecki. 

W ostatnich dniach wprowa-
dzono zasady bezpieczeństwa 
w związku z pandemią koro-
nawirusa. Polska zdecydowa-
ła się na ograniczenie imprez 
masowych i działalności galerii 
handlowych, zawieszenie zajęć 
w szkołach czy zamknięcie gra-

nic. Rozwój epidemii w Polsce i 
w Europie spowodował kolejne 
decyzje o zasadach bezpieczeń-
stwa.

– Jeśli nie ograniczymy na-
szych kontaktów do minimum 
to nie ograniczymy liczby cho-
rych, nie uratujemy większej 
liczby ludzkich żyć. Wiem że 
jest trudno, ale proszę o jeszcze 
większe ograniczenia. Ograni-
czamy wychodzenie z domu do 
wyjść do pracy, sklepu czy wyjść 
w związku z zaspokajaniem nie-
zbędnych potrzeb. Bądźmy roz-
sądni i uratujmy swoje zdrowie 
i życie. Ograniczmy nasze wyj-
ścia do minimum. Bardzo pro-
szę zostańmy w domu – mówił 
podczas wtorkowej konferencji 
prasowej Łukasz Szumow-
ski, minister zdrowia.

Do 11 kwietnia włącznie nie 
będzie można się swobodnie 
przemieszczać poza celami by-
towymi, zdrowotnymi, zawo-
dowymi. Obostrzenie nie doty-
czy więc:

– dojazdu do pracy. Jeśli je-
steś pracownikiem, prowadzisz 

swoją firmę, czy gospodarstwo 
rolne, masz prawo dojechać 
do swojej pracy. Masz również 
prawo udać się po zakup towa-
rów i usług związanych ze swo-
ją zawodową działalnością

– wolontariatu. Jeśli działasz 
na rzecz walki z koronawiru-
sem i pomagasz potrzebującym 
przebywającym na kwaran-
tannie lub osobom, które nie 
powinny wychodzić z domu, 
możesz się przemieszczać w ra-
mach tej działalności

– załatwiania spraw niezbęd-
nych do życia codziennego. Bę-
dziesz mógł się przemieszczać, 
aby zrobić niezbędne zakupy, 
wykupić lekarstwa, udać się do 
lekarza, opiekować się bliskimi, 
wyprowadzić psa

Ważne! Przemieszczać się bę-
dzie można jedynie w grupie do 
dwóch osób. Obostrzenie to nie 
dotyczy rodzin.

▪ W autobusie tyle osób, 
ile wynosi połowa miejsc 
siedzących

Środki publicznego transpor-
tu zbiorowego nadal działają. 

Jednak w autobusie, tram-
waju lub metrze tylko połowa 
miejsc siedzących może być 
zajęta. Jeśli miejsc siedzących 
w pojeździe jest 70, to na jego 
pokładzie może znajdować się 
maksymalnie 35 osób.

Jak mówi M. Morawiecki, rzą-
dowi zależy na tym, aby Polacy 
mieli dostęp do komunikacji. 
Należy jednak zadbać o to, by 
autobusy nie były przepełnio-
ne.

▪ Całkowity zakaz zgroma-
dzeń – chyba że z najbliż-
szymi

Nowe przepisy zakazują tak-
że wszelkich zgromadzeń, spo-
tkań, imprez czy zebrań. Bę-
dziesz mógł się jednak spotykać 
z najbliższymi.

▪ Zasady bezpieczeństwa 
w trakcie uroczystości re-
ligijnych

Ograniczenia w przemiesz-
czaniu nie dotyczą również 
osób, które chcą uczestniczyć 
w wydarzeniach o charakterze 
religijnym. Tutaj jednak wpro-
wadzono kolejną ważną zasadę. 

W mszy lub innym obrzędzie 
religijnym nie będzie mogło 
uczestniczyć jednocześnie wię-
cej niż 5 osób – wyłączając z 
tego osoby sprawujące posługę.

Władze zachęcają do uczest-
nictwa w wydarzeniach religij-
nych za pośrednictwem telewi-
zji, radia czy internetu.

▪ Zakłady pracy
Ograniczenia co do liczby 

osób nie dotyczą zakładów 
pracy. Należy jednak stosować 
w nich szczególnie ostre zalece-
nia Głównego Inspektora Sani-
tarnego w zakresie zachowania 
odległości pracowników, środ-
ków dezynfekcji.

Pozostałe ograniczenia nadal 
obowiązują: mimo wprowadza-
nych zmian, w mocy pozostają 
wszystkie dotychczasowe zaka-
zy, czyli ograniczenie w dzia-
łalności galerii handlowych, 
działalności gastronomicznej 
i rozrywkowej.

Wciąż także działa obowiąz-
kowa 14–dniowa kwarantanna 
dla powracających zza granicy.

++ NOWE ZASADY BEZPIECZEŃSTWA. ZOSTAŃCIE W DOMACH! ++++ NOWE ZASADY BEZPIECZEŃSTWA. ZOSTAŃCIE W DOMACH! ++

Koronawirus także w powiecie kutnowskimKoronawirus także w powiecie kutnowskim

Ogólnie w Łódzkiem jest już 
129 zakażeń. 51 osób jest hospi-
talizowanych z podejrzeniem 
wirusa, 5208 osób jest objętych 
kwarantanną, a 3015 jest pod 
nadzorem epidemiologicznym.
Niestety, zakażenie koronawi-
rusem odnotowano również w 

powiecie kutnowskim - dotyczy 
kobiety z gminy Żychlin. Po-
czątkowo służby podały infor-
mację, że w regionie mamy dwa 
przypadki, jednak testy wyka-
zały co innego.

– W powiecie kutnowskim 
zakażona jest jedna osoba. Te-

sty nie potwierdziły zakażenia 
u drugiej osoby wskazanej w 
poniedziałek, lecz sytuacja jest 
dynamiczna i może ulec zmia-
nie – informuje Starostwo Po-
wiatowe w Kutnie.

Sytuacja epidemiologiczna w 
województwie łódzkim:

• Liczba osób z potwierdzo-
nym zakażeniem w wojewódz-
twie łódzkim: 129 (1 w powiecie 
kutnowskim)

• Liczba osób hospitalizowa-

nych z podejrzeniem: 51 (4 z 
pow. kutnowskiego)

• Liczba osób objętych kwa-
rantanną: 5208 (128 osób z 
pow. kutnowskiego)

• Liczba osób objętych nadzo-
rem epidemiologicznym: 3015 
(53 osoby z pow. kutnowskie-
go)

W całym kraju liczba osób 
zakażonych koronawirusem 
wynosi 884. Niestety, 10 z 
nich zmarło. Na całym świecie 

na COVID-19 zakażonych zo-
stało ponad 410 tysięcy osób, 
a ponad 18,2 tysiąca zmarło. 
Najwięcej przypadków od-
notowano w Chinach (81717 
przypadków/3277 zgonów), 
Włoszech (69176/6820), 
USA (50860/653), Hiszpa-
nii (39676/2800), Niem-
czech (32781/156) i Iranie 
(24811/1934).

*dane aktualne na 
24.03.2020, godz. 19:45.

++ Najnowsze i sprawdzone informacje dotyczące stanu epidemiologicznego w Kutnie i regionie na www.PanoramaKutna.pl ++

Województwo łódzkie jest niestety w czołówce, 
jeśli chodzi o liczbę zakażeń koronawirusem. Tyl-
ko we wtorek odnotowano 18 nowych przypadków 
potwierdzonych pozytywnymi wynikami testów la-
boratoryjnych. 
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Szanowni Państwo, w związ-
ku z pojawieniem się pierw-
szych zdiagnozowanych i 
potwierdzonych badaniami 
przypadków zakażenia koro-
nawirusem w powiecie kut-
nowskim, proszę mieszkań-
ców o zachowanie szczególnej 
ostrożności.

W celach zapobiegawczych 
rozprzestrzenianiu się koro-
nawirusa na terenie powiatu 
kutnowskiego podjęliśmy do 
tej pory wiele działań, doty-
czących jednostek, dla których 

organem prowadzącym jest 
powiat. Mam na myśli domy 
pomocy społecznej, placów-
ki opiekuńczo-wychowawcze, 
domy dziecka, szkoły ponad-
podstawowe i inne placówki. 
Ponadto kutnowski szpital 
jest, decyzją Wojewody, po-
stawiony w stan podwyższonej 
gotowości. W strukturze szpi-
tala zapewnione są miejsca 
do leczenia pacjentów zaka-
żonych wirusem, w liczbie 20 
łóżek; dysponujemy również 
15 respiratorami, co pozytyw-

nie wyróżnia nas na tle pozo-
stałych placówek w regionie. 
Sytuacja epidemiologiczna 
na terenie powiatu jest stale 
monitorowana i będziemy o 
niej na bieżąco informować 
mieszkańców. Apeluję do Pań-
stwa o przestrzeganie zasad 
przekazywanych przez służby 
sanitarne i medyczne oraz za-
chowanie spokoju i rozwagę w 
codziennym życiu. Proszę, zo-
stańmy w domach.

Daniel Kowalik
Starosta Kutnowski

Apeluję do mieszkańców,Apeluję do mieszkańców,
pozostańmy w domachpozostańmy w domach

Daniel Kowalik, starosta kutnowski:

Stanęliśmy w obliczu szcze-
gólnie trudnej sytuacji, jaką jest 
pandemia koronawirusa. W tym 
wyjątkowym czasie wszyscy mu-
simy wykazać się odpowiedzial-
nością i dyscypliną, ale również 
wrażliwością na potrzeby in-
nych osób. Za wielką determina-
cję i zaangażowanie serdecznie 
dziękuję instytucjom, służbom, 
firmom, jak również wolonta-
riuszom i mieszkańcom, którzy 
wspierają kutnowskie społe-

czeństwo w czasie obecnego za-
grożenia.  

Zamknięcie szkolnych placó-
wek oświatowych miało na celu 
ograniczenie rozprzestrzenianie 
się koronawirusa. W tym miej-
scu ponawiam apel skierowany 
do dzieci i młodzieży o unika-
nie przebywania w miejscach 
publicznych i ograniczenie spo-
tkań w większym gronie. Apelu-
ję do rodziców i opiekunów, aby 
w tym czasie zwiększyli nadzór 
nad dziećmi i zwrócili szcze-
gólną uwagę na respektowanie 
zaleceń związanych z bezpie-
czeństwem epidemiologicznym. 
W trosce o zdrowie najmłod-
szych mieszkańców proszę rów-
nież o niekorzystanie z urządzeń 
znajdujących się na ogólnodo-
stępnych placach zabaw. W celu 
zminimalizowania ryzyka zara-
żenia, działania podejmuje rów-
nież Straż Miejska, która kon-
troluje miejsca publiczne, gdzie 
gromadzą się zwłaszcza młodzi 

mieszkańcy.
Drodzy Seniorzy, Proszę, aby 

w miarę możliwości unikali Pań-
stwo wychodzenia na zewnątrz 
lub ograniczyli liczbę takich 
wyjść do minimum. Wszystkie 
sprawy urzędowe mogą Pań-
stwo załatwić drogą telefonicz-
ną lub elektroniczną. Większość 
urzędów, w tym urząd miasta, 
pracuje ograniczając jedynie 
bezpośrednią obsługę intere-
santów. Jeżeli nie są to sprawy 
pilne, należy odłożyć je na póź-
niej.

Miejski Ośrodek Pomocy Spo-
łecznej w Kutnie we współ-
pracy z organizacjami poza-
rządowymi i wspólnotami 
organizuje osobom starszym 
i samotnym pomoc w zakresie 
najpilniejszych potrzeb: zaku-
pu żywności, leków, środków 
czystości, kontaktu z lekarzem 
rodzinnym lub innych ważnych 
spraw. Jeżeli potrzebują Pań-
stwo pomocy proszę dzwonić 

pod numer telefonu komórko-
wego 726-306-539 lub kontak-
tować się drogą mailową: sekre-
tariat@mops.kutno.pl.

Pragnę  zwrócić się również 
z apelem do wszystkich miesz-
kańców o wsparcie osób star-
szych i samotnych w najbliż-
szym otoczeniu. Jest to grupa 
najbardziej podatna na zaraże-
nie i ciężki przebieg choroby wy-
wołanej koronawirusem.

Proszę o rozsądne zachowanie, 
a przede wszystkim nielekce-
ważenie zagrożenia, jakim jest 
rozprzestrzeniający się koro-
nawirus. Zachowajmy wyro-
zumiałość, cierpliwość i sto-
sujmy się do zaleceń służb 
sanitarnych dla dobra nas 
wszystkich. Właśnie teraz, 
w czasie najcięższej próby dla 
nas wszystkich, bądźmy dla sie-
bie życzliwi, wrażliwi i solidarni.

Zbigniew Burzyński
Prezydent Miasta Kutna

Stanęliśmy w obliczuStanęliśmy w obliczu
szczególnie trudnej sytuacjiszczególnie trudnej sytuacji

Zbigniew Burzyński, prezydent Kutna:

Wydział Komunikacji i Transpor-
tu od 23 marca 2020 r. tj. od po-
niedziałku uruchamia punkt dla 
wszystkich interesantów zainte-
resowanych rejestracją pojazdów 
do złożenia wniosku wraz z doku-

mentami. Punkt ten znajduje się 
przy wejściu do Wydziału Komuni-
kacji i Transportu.

Numery kont bankowych:
Starostwo Powiatowe w Kutnie, 99-300 

Kutno, Kościuszki 16
  ▪ PEKAO S.A. opłata ewidencyjna - 54 
1240 3190 1111 0010 3126 5576.
  ▪ PEKAO S.A. opłata komunikacyjna - 
18 1240 3190 1111 0010 3126 4090.

OPŁATA SKARBOWA:
Urząd Miasta Kutno, Pl. Marsz. J. Pił-
sudskiego 18, 99-300 Kutno
  ▪ Nr rachunku: 26 2030 0045 1110 
0000 0158 3550.

  ▪

Ważny komunikat Wydziału Komunikacji i Transportu

We wtorek Prezydent 
Miasta Kutna prze-
kazał kolejną partię 
niezbędnych środ-
ków higieny i ochrony 
z przeznaczeniem dla 
personelu medyczne-
go miejscowego szpi-
tala.

Na potrzeby placów-
ki przekazano środki 
posiadające odpowied-
nie certyfikaty w postaci 
kombinezonów ochron-
nych (medycznych oraz 
chirurgicznych), fartu-
chów ochronnych, ma-
sek ochronnych FFP3 
oraz masek jednorazo-
wych, okularów i rękawic 
ochronnych oraz ochra-
niaczy na buty. ▪

Miasto KutnoMiasto Kutno
wspiera szpitalwspiera szpital
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Szanowni Państwo, w obliczu pan-
demii, najważniejsze słowa to bezpie-
czeństwo i odpowiedzialność.

To właśnie od naszego postępowania 
w dużej mierze zależeć będzie zmini-
malizowanie skutków koronawirusa, 
który rozprzestrzenia się na całym 
świecie, a także w Polsce i pojawiło się 
już potwierdzone zakażenie na obsza-
rze powiatu kutnowskiego.

Na terenie naszej gminy podjęliśmy 
szereg działań dotyczących unikania 
ryzyka zakażenia koronawirusem. 
Apeluję do wszystkich mieszkańców 
gminy, aby stosowali się do hasła "Zo-
stań w domu", pamiętając jednocze-
śnie o osobach, które z uwagi na wiek 
lub chorobę wymagają naszej pomocy.

Zgodnie z zaleceniami Głównego In-
spektora Sanitarnego zalecamy, by 
osoby starsze oraz osoby przewlekle 
chore pozostały w domach na czas obo-
wiązywania zaleceń. Ważne, by unikać 
ryzyka zakażenia!

Seniorzy, którzy nie mogą liczyć na po-

moc osób najbliższych, mogą kontakto-
wać się telefonicznie w celu uzyskania 
pomocy przy zrobieniu podstawowych 
zakupów czy realizacji recept .W tej 
sprawie można dzwonić do GOPS:  
w godz od 7.30 do 15.30 pod nr tel. 
24 355 70 22, w godz od 15.30 do 
19.00 tel. 605 844 260 i od 15.30 do 
godz 20.00 tel. 537 001 038. 

Urząd Gminy Kutno jest zamknię-
ty dla petentów do odwołania, ale w 
sytuacjach szczególnych, wymagają-
cych osobistego złożenia lub odbioru 
dokumentów udostępniony zostanie 
Punkt Obsługi Interesantów. Wszel-
kie sprawy niewymagające Państwa 
obecności prosimy konsultować te-
lefonicznie pod nr tel 24 355-70-
20 lub drogą mailową na adres 
sekretariat@gminakutno.pl. Nie-
zbędnych informacji udzielają również 
sołtysi.

Justyna Jasińska
wójt Gminy Kutno

Zastosujmy się do hasła "Zostań Zastosujmy się do hasła "Zostań 
w domu"  i  pomagajmy senioromw domu"  i  pomagajmy seniorom

Justyna Jasińska, wójt gminy Kutno:

Prezydent Kutna 
Zbigniew Burzyń-
ski wystosował pi-
smo adresowane 
do przedsiębiorców 
prowadzących dzia-
łalność gospodarczą 
na terenie Kutna. Na 
jakie ulgi mogą liczyć 
przedsiębiorcy?

List prezydenta do przed-
siębiorców:

"Szanowni Państwo pro-
wadzący działalność gospo-
darczą na terenie Kutna, W 
obliczu zagrożenia, jakie 
niesie ze sobą koronawirus, 
wielu z Was w sposób zna-
czący musiało ograniczyć 
prowadzoną działalność 
gospodarczą bądź ją nawet 
zawiesić. Sytuacja ekono-

miczna wielu firm drastycz-
nie pogorszyła się. 

Mając na uwadze ochronę 
istniejących miejsc pracy 
oraz wsparcie prowadzonej 
przez Państwa działalności 
pragnę poinformować, że 
podjęliśmy działania, któ-
re mogą zmniejszyć w tym 
trudnym okresie obciążenia 
podatkowe wpłacane do bu-
dżetu miasta.

W zakresie lokalnych po-
datków i opłat, w tym m.in.: 
podatku od nieruchomości, 
podatku od środków trans-
portowych, na Państwa 
wniosek raty podatków 
mogą zostać odroczone lub 
rozłożone na raty.

W uzasadnionych przy-
padkach, Wy jako przed-
siębiorcy możecie również 

wnioskować o ulgę w po-
staci umorzenia. W szcze-
gólności dotyczy to przy-
padków, kiedy prowadzona 
działalność zostanie zawie-
szona, ale również innych 
sytuacji, których skutkiem 
jest znaczący spadek do-
chodów. 

Również w zakresie opłat 
czynszowych za miejskie 
lokale użytkowe, w przy-
padku zawieszenia działal-
ności, będzie istniała możli-
wość przesunięcia płatności 
lub zastosowania innej ulgi.

Mam nadzieję, że ofero-
wane ze strony samorządu 
miejskiego wsparcie choć w 
części złagodzi negatywne 
skutki ekonomiczne epide-
mii koronawirusa w Pań-
stwa firmach." ▪

Będą umorzeniaBędą umorzenia
dla kutnowskichdla kutnowskich
przedsiębiorcówprzedsiębiorców

Prezydent Kutna zabrał głos
Niektórzy przedsiębiorcy 

na znak symbolicznej 
żałoby wywiesili flagi z 

czarnymi wstążkami.

Co najmniej o dwa miesiące 
opóźni się tegoroczna edycja 
Kutnowskiego Budżetu Oby-
watelskiego. Wszystko przez 
pandemię koronawirusa.

– Z przykrością informujemy, 
że kolejna edycja Kutnowskiego 
Budżetu Obywatelskiego nie roz-

pocznie się tak jak planowaliśmy 
– 1 kwietnia 2020 roku. Z powodu 
ogłoszenia w Polsce stanu epidemii 
jesteśmy zmuszeni zawiesić projekt 
do 1 czerwca br. Wraz z rozwojem 
sytuacji, będziemy podejmowali ko-
lejne decyzje. Zostańcie w domach! 
– informuje kutnowski magistrat. ▪

KBO zawieszony do czerwcaKBO zawieszony do czerwca

W całym Kutnie do odwoła-
nia zamknięte zostały place 
zabaw i siłownie plenero-
we. Ma to związek z sytu-
acją epidemiologiczna.

– Z apelem do rodziców o niekorzy-
stanie z urządzeń na placach zabaw 
zwrócił się Prezydent w swoim wy-
stąpieniu. Ponadto na ogrodzeniach 
osiedlowych placów zabaw pojawiła 

się informacja RSM Pionier rów-
nież z prośbą o unikanie kontaktu 
z urządzeniami. Podobne rozwią-
zanie zastosuje na swoich placach 
TBS. Natomiast zamknięcie placów 
nie rozwiąże problemu, pozostaje 
tylko wielka odpowiedzialność ro-
dziców i opiekunów za zdrowie swo-
ich dzieci – informuje biuro praso-
we UM Kutno. ▪

Zakazy na placach zabawZakazy na placach zabaw



www.PanoramaKutna.pl STRONA  11

To już pewne! W tym 
roku nie będzie kut-
nowskiej majówki. 
Taką decyzję podjęły 
władze miasta w związ-
ku z rozprzestrzenia-
niem się koronawirusa. 
Ważą się losy całego 
sezonu artystycznego.

Po wcześniejszym zakazie 
organizacji imprez masowych, 
zapytaliśmy w piątek UM Kut-
no o to, jak wygląda sytuacja 
dotycząca organizacji kutnow-
skiej majówki.

– W czwartek odbyła się te-
lekonferencja z dyrektorami 

miejskich instytucji kultury, 
na której ustaliliśmy o de-
finitywnym odwołaniu kut-
nowskiej majówki, a także 
wszystkich wydarzeń arty-
stycznych do czerwca. Sytu-
acja jest bardzo dynamiczna 
i skomplikowana. Przypomi-
nam, że takie wydarzenia jak 
majówka są programowane 
znacznie wcześniej, często pół 
roku wcześniej. Zobowiązania 
są już dawno zaciągnięte i te-
raz trwa rozwiązywanie umów 
– powiedział nam Michał 
Adamski, naczelnik Wydzia-
łu Kultury, Promocji i Rozwo-
ju Miasta w UM Kutno. ▪

Kutnowski Dom Kultu-
ry, w związku z zagro-
żeniem epidemicznym 
został zmuszony do 
odwołania lub przenie-
sienia na inne terminy 
wydarzeń kulturalnych 
zaplanowanych na wio-
snę 2020.

Z Arturem Andrusem za-
miast w marcu widzimy się 12 
listopada. Bilety będzie można 
zwracać w kasie KDK po wzno-
wieniu działalności, za kupione 
online automatycznie zostaną 
zwrócone pieniądze. Nieba-

wem w sprzedaży pojawią bile-
ty na nowy termin.

Premiera spektaklu ,,Su-
perhirołs” Grupy Teatralnej 
,,od jutra” została przełożona 
na czerwiec – dokładny termin 
podamy niebawem. 

Są także nowe terminy kilku 
wydarzeń, na które zakupio-
ne bilety zachowują ważność. 
Będzie to stand-up Piotra Zoli 
Szulowskiego przeniesiony z 
19 marca na 20 sierpnia 2020. 
Na nowy termin, 29 września, 
zapraszamy także w przypadku 
spektaklu ,,Skąpiec”. „Winda 
do nieba” nie odbędzie się 2 

kwietnia, ale spektakl zagości 
w KDK 10 września. Z Kaba-
retem pod Wyrwigroszem wi-
dzimy się nie 16 kwietnia, a 18 
czerwca.

Całkowicie odwołane zostały 
takie wydarzenia jak: Kine-
matograf dla malucha (z dn. 
15 marca), koncert Justyny 
Szafran (z dn. 28 marca), Po-
ranek Teatralny (z dn. 29 mar-
ca) oraz koncert zespołu Bita-
mina (z dn. 23 marca). Warto 
pamiętać, że bilety zakupione 
w kasie będzie można zwrócić 
dopiero po wznowieniu dzia-
łalności przez KDK. ▪

Tymczasowe zamknię-
cie budynków Kutnow-
skiego Domu Kultury 
i Centrum Teatru, Mu-
zyki i Tańca wcale nie 
oznacza zawieszenia 
ich działalności. O czym 
przekonać może się 
każdy (nie tylko w Kut-
nie), biorący udział w 
nowym projekcie KDK 
Kulturalna Kwarantan-
na. 

Co przygotowali dla nas 
Instruktorzy KDK? Przede 
wszystkim propozycje zajęć 
plastycznych dla dzieci i ro-
dziców, origami i szycia. Po-
jawi się młodzież z sekcji KDK 
czytająca najmłodszym bajki, a 
także kilka kulinarnych przepi-
sów. Wszystko w bardzo przy-
stępnej formie krótkich filmów 

nagrywanych przez instrukto-
rów KDK w domowym zaciszu.

Do sieci trafiają również na-
gradzane na ogólnopolskich fe-
stiwalach spektakle Grupy Te-
atralnej ,,od jutra”, cieszące się 
popularnością sztuki Kutnow-
skiego Teatru 

Amatorskiego im. Aleksandra 
Fredry czy dla najmłodszych 
wesołe bajki Teatru PUSZEK. 

Już teraz wiemy, że oferta on-
line trafia nie tylko do miesz-
kańców naszego miasta, ale i do 
odbiorców z terenu całego 

kraju (a nawet świata), co udo-
wodniła rekordowa liczba wi-
dzów oglądająca retransmisję 
spektaklu „Pchła Szachrajka” 
w ramach projektu Starszaki 
bawią Dzieciaki. Przed ekra-
n a m i swoich komputerów, 

tabletów i smartfo-
nów w jednym cza-
sie zasiadło ponad 
11 tysięcy osób, w 
tym Polaków miesz-
kających w Oslo, 
Dreznie czy Wilnie. 
Warto podkreślić, 
że spektakl jest do-
stępny cały czas i 
wciąż cieszy się du-
żym zainteresowa-
niem. Do tej pory 
wyświetlony został 
już ponad 130 ty-
sięcy razy.

Zapraszamy na 
fanpage Kutnow-

skiego Domu Kultury na FB co-
dziennie o godz. 13:05 na dzia-
łania plastyczne, origami, DIY, 
szycie a w weekendy na wspól-
ne gotowanie. Natomiast wie-
czorami trzy razy w tygodniu 
zaprezentujemy retransmisje 
spektakli i koncertów, które 
odbyły się w KDK w ostatnich 
latach. Wszystkie materiały wi-
deo dostępne również są na ka-
nale YouTube.

Przed Kutnowskim Domem 
Kultury stoi więc olbrzymie wy-
zwanie, ale też szansa by zdo-
być nowych widzów. Nie to jest 
jednak podstawowym celem 
unikatowego projektu jakim 
jest Kulturalna Kwarantanna. 
Przede wszystkim chodzi o re-
alizowanie misji KDK – two-
rzenie szeroko pojętej kultury i 
propagowania jej – teraz także 
i w sieci. ▪

Kulturalna kwarantanna KDK, czyli kultura w sieciKulturalna kwarantanna KDK, czyli kultura w sieci

Majówka Majówka 
odwołana!odwołana!

TO JUŻ PEWNE!

KDK poinformował, kiedyKDK poinformował, kiedy
odbędą się odwołane imprezyodbędą się odwołane imprezy

W związku z rozprzestrzenianiem się 
koronawirusa, KDK został zmuszony 
odwołać wiele imprez kulturalnych.
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Przynajmniej do 26 kwietnia 
2020 na polskich boiskach 
nie będzie się toczyła walka 
o ligowe punkty. Ekstrakla-
sa S.A. i Polski Związek Pił-
ki Nożnej poinformowały, że 
mecze na wszystkich szcze-
blach rozgrywkowych zosta-
ły odwołane.

– Wiadomo, że zdrowie i bezpie-
czeństwo jest najważniejsze. Rozu-
miemy i szanujemy decyzję, która 
została podjęta przez władze ligi. 
Trenujemy indywidualnie i cierpli-
wie czekamy na rozwój wydarzeń 
– powiedział Panoramie Dominik 
Tomczak, trener KS-u Kutno, lidera 

IV ligi łódzkiej.
Poniżej publikujemy komunikaty 

w tej sprawie:
"Departament Logistyki Rozgry-

wek Ekstraklasy S.A. informuje, że w 
związku z aktualną sytuacją związa-
ną z wprowadzonym stanem zagro-
żenia epidemicznego i wynikającym 
z tego przedłużającym się brakiem 
możliwości kontynuacji rozgrywek w 
zaplanowanym pierwotnie okresie, 
mecze PKO Bank Polski Ekstrakla-
sy zostają odwołane do 26 kwietnia 
2020 r. włącznie.

Departament Rozgrywek Krajo-
wych PZPN informuje, że w związ-
ku z aktualną sytuacją związaną 

z wprowadzonym stanem zagrożenia 
epidemicznego i wynikającym z tego 
przedłużającym się brakiem możli-
wości kontynuacji rozgrywek w za-
planowanym pierwotnie okresie, me-
cze Fortuna I ligi, II ligi, III ligi oraz 
pozostałych klas rozgrywkowych pił-
ki nożnej i futsalu, kobiet i mężczyzn, 
wszystkich kategorii wiekowych zo-
stają odwołane do 26 kwietnia 2020 
r. włącznie.

O ewentualnych decyzjach w za-
kresie wznowienia rozgrywek przed 
upływem ww. terminu, ustalenia ter-
minów rozegrania zaległych meczów 
lub konieczności odwołania kolej-
nych zawodów, poinformujemy nie-
zwłocznie po ich podjęciu." ▪

- Trenujemy indywidualnie i czekamy 
na rozwój sytuacji  komentuje Dominik 
Tomczak, trener KS-u Kutno.

Wstrzymane rozgrywki piłkarskie w całej PolsceWstrzymane rozgrywki piłkarskie w całej Polsce
KS Kutno poczeka na inauguracjęKS Kutno poczeka na inaugurację

Kolejny raz obywatelska 
postawa mieszkanki po-
wiatu kutnowskiego przy-
czyniła się do zatrzymania 
sprawcy zdarzenia drogo-
wego. Mężczyzna potrącił 
rowerzystę i uciekł z miej-
sca. Miał ponad 2 promile 
alkoholu w organizmie.

22 marca 2020 roku około 18:15 
policjanci kutnowskiej jednostki 
przyjęli zgłoszenie dotyczące po-
trącenia rowerzysty w Kutnie przy 
ul. Jesiennej. Gdy tylko funkcjo-
nariusze pojawili się na miejscu 
ustalili, że prawdopodobnie kie-
rujący bmw najechał na jadącego 
prawidłowo rowerzystę, po czym 
odjechał z miejsca zdarzenia, nie 
udzielając poszkodowanemu żad-
nej pomocy.

Rowerzysta z obrażeniami ciała 
został przewieziony do szpitala.

W tym czasie do komendy przy-
szła kobieta, która jest pracow-
nikiem cywilnym kutnowskiej 

jednostki. Jadąc do pracy mijała 
mężczyznę ubranego na czarno, 
który się zataczał, a następnie mi-
jała miejsce zdarzenia drogowego.

W pracy dowiedziała się o wypad-
ku, którego sprawca oddalił się z 
miejsca zdarzenia. Natychmiast 
skojarzyła fakty. Poinformowała 
o wszystkim dyżurnego i razem z 
mundurowymi udała się w kierun-
ku w którym widziała mężczyznę. 
Czujność pracownicy policji zasłu-
guje na szczególną pochwałę.

Okazało się, że 25-letni mieszka-
niec powiatu włocławskiego to kie-
rowca bmw, który chwilę wcześniej 
potrącił rowerzystę i oddalił się 
pieszo.

Został zatrzymany. Badanie al-
komatem wykazało, że mężczyzna 
miał ponad 2 promile alkoholu w 
organizmie. Teraz nie tylko straci 
prawo jazdy ale odpowie za spowo-
dowanie wypadku oraz nieudziele-
nie pomocy. Grozi mu do 3 lat po-
zbawienia wolności. ▪

Miał 2 promile, potrącił Miał 2 promile, potrącił 
rowerzystę i uciekłrowerzystę i uciekł

22 marca 2020 roku ok 
godz. 20.40 dyżurny 

kutnowskiej ko-
mendy otrzymał 

zgłoszenie o 
z d a r z e n i u 

drogowym w 
miejscowo-
ści Nowe 
Grodno. Ze 
wstępnych 
u s t a l e ń 
wynika, że 
k i e r u j ą c y 

s a m o c h o -
dem vw vento 

47-letni męż-
czyzna, potrącił 

pieszego, który pro-
wadził rower.

– 53-latek nagle wtargnął 
na jezdnię. Do zdarzenia 
doszło poza terenem zabu-
dowanym, droga nie była 
oświetlona, a pieszy nie 
posiadał elementów odbla-
skowych. Kierujący vw był 
trzeźwy. Policjanci pod nad-
zorem prokuratora ustalają 
dokładne okoliczności tego 
wypadku – komentuje asp. 
sztab. Edyta Machnik, oficer 
prasowy KPP Kutno.

Policja apeluje 
Każdy pieszy i rowerzysta 

powinien pamiętać o swo-
im bezpieczeństwie i zadbać 
o to, aby być widocznym i 
poruszać się poza obszarem 
zabudowanym lewą stroną 
jezdni. Kamizelka odblasko-
wa, breloczek, opaska, czy 
nawet zwykła latarka spra-
wią, że poruszając się przy 
słabo oświetlonej drodze 
będzie lepiej widoczny dla 
nadjeżdżającego kierowcy. ▪

Kutnowscy policjanci pod nadzorem Proku-
ratury Rejonowej w Łęczycy wyjaśniają oko-
liczności tragicznego wypadku, do jakiego 
doszło w miejscowości Nowe Grodno. Kie-
rujący vw vento potrącił mężczyznę. 53-letni 
pieszy w wyniku odniesionych obrażeń zmarł.

Śmiertelny wypadek pod KutnemŚmiertelny wypadek pod Kutnem

Nie żyje mężczyznaNie żyje mężczyzna
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Grupa mieszkańców z 
rejonu Warszawskiego 
Przedmieścia w Kutnie 
ma dosyć hałasu spo-
wodowanego wzmożo-
nym ruchem samocho-
dów i pociągów w ich 
okolicy. W tej sprawie 
złożyli petycję do władz 
miasta i powiatu, w któ-
rej domagają się zdecy-
dowanych kroków.

Jak podkreślają w petycji 
kutnianie, oddziaływanie ha-
łasu drogowego i kolejowego 
na środowisko ma zasadniczy 
wpływ na zdrowie i warunki 
życia mieszkańców. Ich zda-
niem władze miasta podejmu-
jąc decyzję o wprowadzeniu 
rozwiązań komunikacyjnych 

w mieście powinny brać pod 
uwagę skutki takich decyzji 
dla mieszkańców danej okolicy 
oraz zapewnić zgodność z obo-
wiązującymi normami hałasu 
oraz zanieczyszczenia powie-
trza.

– Ulica Warszawskie Przed-
mieście jest obecnie główną 
drogą dojazdową do strefy 
przemysłowej miasta. Obecne 
natężenie ruchu samochodo-
wego, w tym wprowadzanie 
tras pojazdów komunikacji 
miejskiej oraz nagminne prze-
kraczanie dozwolonej prędko-
ści przez samochody i motocy-
kle generuje bardzo uciążliwy 
hałas drogowy, który oddzia-
łuje w negatywny sposób na 
mieszkańców nieruchomości 
zlokalizowanych w tym rejonie 

– czytamy w petycji.
Mieszkańcy zwracają uwagę, 

że problemem nie są tylko sa-
mochody, ale również pociągi, 
które kursują w okolicy.

– Ponadto rejon ul. Warszaw-
skie Przedmieście w kierunku 
Józefowa i ulic przyległych jest 
w bezpośrednim obszarze od-
działywania nie tylko hałasu 
drogowego, ale również hałasu 
pochodzącego z pobliskiej linii 
kolejowej i powinien podlegać 
ochronie akustycznej, aby za-
pewnić warunki życia zgodne z 
wymaganiami norm dla terenu 
zabudowy mieszkaniowej – pi-
szą kutnianie.

Mieszkańcy w petycji skiero-
wanej do władz miasta i powia-
tu domagają się:

– Zmniejszenia natężenia 
ruchu samochodowego i jego 
oddziaływania na mieszkań-
ców rejonu (hałas, zanieczysz-
czenie powietrza) lub zmianę 
infrastruktury drogowego (al-
ternatywny dojazd do strefy 
przemysłowej).

– Wyłączenia z ruchu pojaz-
dów ciężarowych i zminimali-
zowania tras autobusowych.

– Analizy planowanego ru-
chu drogowego po remoncie 
wiaduktu na Józefowie (zwięk-
szenia natężenia ruchu, dodat-
kowe linie autobusowe, ruch 
samochodów ciężarowych) i 
jego wpływu na uciążliwość dla 
mieszkańców zamieszkujących 
w strefie oddziaływania.

– Wykonania pomiarów i za-

pewnienia zgodności z dopusz-
czalnymi normami hałasu oraz 
zanieczyszczenia powietrza 
zgodnie z obowiązującym pra-
wem ochrony środowiska (…)

– Wprowadzenia rozwiązań 
zapewniających spowolnienie 
prędkości pojazdów do obo-
wiązującej 40 km/h (nagmin-
ne przekraczanie prędkości, 
trasa rajdów motocyklowych).

– Zapewnienie ochrony 
przed hałasem kolejowym z 
pobliskiej remontowanej linii 
kolejowej w kontekście po-
większenia natężenia ruchu 
kolejowego, w tym ciężkiego 
ruchu kontenerowego.

O tym, jaka będzie odpowiedź 
na petycję poinformujemy 
wkrótce. ▪

W połowie marca stra-
żacy w całej Polsce, 
także w Kutnie, roz-
poczęli kolejną edy-
cję kampanii społecz-
nej „STOP POŻAROM 
TRAW”. W kampanii bie-
rze udział Ministerstwo 
Spraw Wewnętrznych i 
Administracji, Państwo-
wa Straż Pożarna, a tak-
że Lasy Państwowe.

Rozpoczęcie kampanii prze-
ciwko wypalaniu traw i nie-
użytków w marcu nie jest przy-
padkowe. Początek wiosny to 
czas, w którym gwałtownie 
wzrasta liczba pożarów suchej 
trawy. Kampania kierowana 
jest do całej społeczności w na-

szym kraju. Pożary lasów, traw 
i nieużytków rolnych to wy-
mierne straty. Pożar w środo-
wisku przyrodniczym niszczy 
bezpowrotnie habitaty. Giną 
zwierzęta w stanowiskach lę-
gowych oraz niezliczone sku-
piska owadów. Ogień wypala 
florę, która stanowi różnorod-
ne źródło pokarmu dla jakże 
cennych dla człowieka pszczół.

– Tylko ciągła edukacja spo-
łeczna i budowanie odpowie-
dzialności jest szansą ochrony 
przyrodniczego skarbca. Chce-
my docierać z naszą kampanią 
do społeczeństwa i przekony-
wać, że warto troszczyć się o 
Ziemię w perspektywie poko-
leń, które przyjdą po nas – mó-
wią strażacy.

W 2019 roku na terenie Pol-
ski odnotowano 55 912 poża-
rów traw i nieużytków rolnych 
co stanowi 36,4% wszystkich 
pożarów. Pożary traw i nie-
użytków objęły powierzchnię 
24 151 ha. W wyniku tych po-
żarów zginęło 10 osób, a 140 
odniosło obrażenia. Do gasze-
nia pożarów traw i nieużytków 
strażacy zużyli 183 413 171 li-
trów wody, co stanowi pojem-
ność 49 basenów olimpijskich. 
Średni czas działań gaśniczych 
przy pożarach traw wyniósł 54 
minuty, a strażacy wyjeżdżali 
do tych pożarów co 9 minut. 

Na terenie województwa 
łódzkiego w 2019 roku odnoto-
wano 3484 pożary trwa i nie-
użytków. Pożary traw i nieużyt-

ków objęły powierzchnię 1 445 
ha. W wyniku tych pożarów 
rannych zostało 7 osób. Średni 
czas działań gaśniczych przy 
pożarach traw wyniósł prawie 
59 minut. Do gaszenia poża-
rów traw i nieużytków strażacy 
zużyli 19 737 m3  wody.

–  Na terenie powiatu kut-
nowskiego w 2019 roku od-
notowaliśmy 367 pożarów, 
a pożary traw i nieużytków 
stanowią 27% wszystkich po-
żarów. Pożary te objęły po-
wierzchnię 9,71 ha, a do ga-
szenia zużyto 190 m3 wody. 
Średni czas interwencji przy 
tego typu zdarzeniach to 50 
min. Największą liczbę poża-
rów traw i nieużytków odnoto-
waliśmy na terenie miasta Kut-

no (54 pożary). W wyniku tych 
pożarów nie odnotowaliśmy 
osób rannych. W działaniach 
ratowniczo – gaśniczych przy 
gaszenie pożarów traw i nie-
użytków zaangażowane było 
w sumie 133 zastępy w tym: 
82 zastępy z JRG PSP Kutno, 
35 zastępów OSP w KSRG i 16 
zastępów OSP spoza systemu 
KSRG - podsumowuje st. kpt. 
Mariusz Jagodziński, oficer 
prasowy KP PSP w Kutnie i do-
wódca JRG Kutno.

W 2019 roku Państwowa 
Straż Pożarna w woj. łódzkim 
odnotowała 835 pożarów la-
sów, w której to liczbie miesz-
czą się także pożary lasów 
nienależących do Lasów Pań-
stwowych. ▪

Stop pożarom traw!Stop pożarom traw!
STRAŻACY APELUJĄ:

Kutnianie mają dość hałasu Kutnianie mają dość hałasu 
Napisali petycję do prezydenta i starostyNapisali petycję do prezydenta i starosty

W zeszłym roku zamontowano ekrany 
dźwiękochłonne na Józefowie. Czy powstaną 

również na Warszawskim Przedmieściu?
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Już niebawem ma być 
bezpieczniej na czte-
rech przejściach w ści-
słym centrum Kutna. W 
ostatnich dniach ruszy-
ły już pierwsze prace 
przy ul. Barlickiego.

Pod koniec stycznia kutnow-
ski magistrat poinformował, że 
do końca kwietnia mają zostać 
zmodernizowane przejścia dla 
pieszych przy ul. Barlickiego. 
Zastępca prezydenta Kutna 
Jacek Boczkaja podpisał 
umowę z Przedsiębiorstwem 
Produkcyjno–Handlowo–
Usługowym „Elbema”.

Bezpieczniej będzie na pa-
sach przy: ul. 29 Listopada/
Maja, Barlickiego/Witosa, 
Barlickiego/Nawrot i Barlic-
kiego/Długosza.

Jako pierwsze zmodernizo-
wane – między innymi doświe-
tlone – zostanie przejście na ul. 
Barlickiego, przy wejściu na ul. 

Nawrot, gdzie ruszyły prace w 
zeszłym tygodniu. W kolejnych 
dniach pracownicy rozpoczęli 
również pracę na kolejnych z 
ww. "zebrach".

Jak informuje biuro praso-
we UM Kutno, termin zakoń-
czenia prac przewidziano na 
koniec kwietnia 2020 roku. 
Koszt zadania wyniesie około 
55 tysięcy złotych.
Poprawią bezpieczeństwo 

na 10 przejściach
Na początku roku prezy-

dent Zbigniew Burzyński za-
powiedział, że w najbliższym 
czasie wiele przejść dla pie-
szych zostanie doświetlonych. 
Wspólnie z policją jako naj-
niebezpieczniejsze przejścia, 
które zostaną zmodernizo-
wane wytypowano: ciąg ulicy 
Barlickiego (cztery przejścia), 
Mickiewicza (przy moście), 
skrzyżowanie Łęczyckiej/
Hoffmanowej, skrzyżowa-

nie Kościuszki/Dąbrowskie-
go, skrzyżowanie Kościuszki/
Chodkiewicza, Warszawskie 
Przedmieście (przy MOPS–ie), 
Troczewskiego (przy moście), 
Skłodowskiej (przy Spokojnej), 
Skłodowskiej (przy Zdrojowej) 
i przy PKP (przy zatoczce).

Radny ma pomysł
W sprawie przejść dla pie-

szych – przy ul. Barlickiego 
i przy poczcie – interpelację 
złożył ostatnio radny Janusz 
Kołodziejski. 

– Mamy wiele doniesień me-
dialnych o niebezpiecznych 
zdarzeniach drogowych na 
przejściach dla pieszych zlo-
kalizowanych przy Poczcie 
Polskiej i przy przystanku au-
tobusowym MZK na Barlic-
kiego. W ostatnich miesiącach 
niestety niewiele zrobiono w 
kwestii poprawy bezpieczeń-
stwa. Zostały zamontowane 
metalowe słupki na obszarze 

wyłączonym z ruchu, gdzie 
parkowały auta i ograniczały 
widoczność pieszym i kierow-
com, po groźnym potrąceniu 
starszej osoby – uważa radny 
Kołodziejski. – Moją propo-
zycją jest uspokojenie ruchu 
poprzez podwyższenie oma-
wianych przejść dla pieszych 
powyżej poziomu jezdni do 
poziomu chodników, tak jak 
to zostało zrobione w ostatnim 

czasie przy SP nr 9 w Kutnie. 
Zmusza to auta do zwolnienia 
przed przejściem – uważa J. 
Kołodziejski.

Do sprawy bezpieczeństwa 
na przejściach dla pieszych 
w Kutnie jeszcze powrócimy. ▪

Na przejściu przy ul. Barlickiego doszło do wielu 
poważnych wypadków z udziałem pieszych.

Przejścia dla pieszych Przejścia dla pieszych 
będą doświetlonebędą doświetlone

Ruszyły prace na Barlickiego

Jako pierwsze zmodernizowane zostaną cztery 
przejścia dla pieszych w ciągu ul. Barlickiego.

Chciałam serdecznie podziękować 
ratownikom medycznym 

z Wojewódzkiej Stacji 
Ratownictwa Medycznego 

w Łodzi, którzy udzielili mi pomocy 
w Dzień Kobiet w godzinach 

wieczornych.  Dziękuję za wsparcie 
oraz troskliwą i profesjonalną opiekę.

Irena z Woźniakowa

PODZIĘKOWANIEPODZIĘKOWANIE



www.PanoramaKutna.pl STRONA  15

REKLAMA



www.PanoramaKutna.plSTRONA  16
REKLAMA


